

MEGBÍZÁSI DÍJ ELSZÁMOLÁS
(2022. január 1-től)

Megbízó szervezet:
Cím:
Adószám:

Név:	
Lakcím:	
Anyja neve:	
Szül. hely., idő:	
Adóazonosító jel:	
TAJ szám:	
Adószám:	

Előadás/bemutató címe:	
Előadás/bemutató helyszíne és időpontja:	
Megnevezés	Összeg
Bruttó kifizetés (szerződésben szereplő összeg)	
Járulék alap (a nyilatkozat szerint, a bruttó összeg 90%-a vagy tételes költségelszámolás esetén 80%-a , vagy ennél kevesebb összeg)	
Levonások:	
SZJA előleg (a járulék alap 15 %)	
Társadalombiztosítási járulék a járulék alap 18,5 %	
Nettó összeg	

* 2020.. július 1-től a társadalom biztosítási járulék 18,5 %(ez magába foglalja a biztosítottól levont korábbi .10%-os nyugdíjjárulékot 7% egészségbiztosítási járulékot és a 1,5 -os munkaerő biztosítási járulékot is.) A 15, 5 %-os Szociális és hozzájárulási adó 13. % mérséklődik Továbbra sem kell a sajátjogú nyugdíjas biztosítottól nem társadalombiztosítási járulékot levonni tőlük csak a 15 % SZJA-t kell,és nem kell befizetni a NAV felé a szociális és hozzájárulási adót sem.

****A NAV felé ezer forintba kell kerekíteni 499 Ft-ig lefele kerekítünk, 500 Ft-tól fölfelé**

Járulék megnevezése	Számla megnevezése/Utalandó számlaszám	Utalandó összeg**
Levont személyi jövedelem adó a járulékalap 15%-a	NAV Személyi jövedelemadó magánszemélyektől levont adó, adóelőleg beszedési számla 10032000-06055950	
Levont társadalombiztosítási járulék a járulékalap 18,5 %-a	10032000-06055819	
Munkáltatót terhelő a járulékalap 13%-a szociális és hozzájárulási adó.	NAV Szociális hozzájárulási adó beszedési számla 10032000-06055912	
Összesen:		

Az előadás/bemutató megtartását igazolom, továbbá büntetőjogi felelősségem tudatában nyilatkozom, hogy a fenti adatok a valóságnak megfelelnek.

Kelt:.....,év.....hónap.....nap

P.H.

megbízó aláírása

Tájékoztató a 2020. július 1-től megváltozott járulékokról és szociális és hozzájárulás adó mértéke 17,5 %-ról 15,5% -ra csökkent.

A **bemutató méhészetnél** a megbízási szerződésben a szerződés összegét a táblázat mutatja (ennyi forint szerepelhet a szerződésben 😊 A NAV felé továbbra is ezer Ft-ra kell kerekíteni a kerekítési szabályok figyelembevételével. A korbetöltött nyugdíjastól csak 15% SZJ-át kell vonni és nem kell a NAV felé befizetni a szociális és hozzájárulási adót.

költséghányad	szerződés összege	adóalap	szja 15%	társadalom bizt. jár. 18,5%	levonandó összesen	nettó Összeg	szociális és hj adó	MÁK-tól visszaigényelhető össz.
10 %-os	134000	120600	18090	22311	40401	93599	15678	149678
20%-os	135500	108400	16260	20054	36314	99186	14092	149592
30%	137500	96250	14438	17806	32244	105256	12513	150013
40%-os	139000	83400	12510	15429	27939	111061	10842	149842
50%-os	141000	70500	10575	13042	23618	117382	9165	150165
NYUGDÍJAS	esetében :							
költséghányad	szerződés összege	adóalap	szja 15%	társadalom bizt. jár. 18,5%	levonandó összesen	Nettó Összeg	Szociális és hj adó	MÁK-tól visszaigényelhető össz.
10 %-os	150000	135000	20250	0	20250	129750	0	150000
20%-os	150000	120000	18000	0	18000	132000	0	150000
30%	150000	105000	15750	0	15750	134250	0	150000
40%-os	150000	90000	13500	0	13500	136500	0	150000
50%-os	150000	75000	11250	0	11250	138750	0	150000

Az **elméleti ismeretterjesztés** előadói költsége az alábbiak szerint alakul. A megbízási szerződés minden esetben **50 000 Ft** a MÁK-tól visszaigényelhető összeg a 50000 Ft + a szociális és hozzájárulási adó amit a NAV-nak kell utalni). A NAV felé továbbra is 1000 ft-ra kerekítve kell utalni a kerekítési szabályok figyelembevételével. 2020. július 1-től a nyugdíjasoktól csak 15 % SZJA-át kell vonni és nem terheli a megbízást a szociális és hozzájárulási adó. Megbízási díjból nem nyugdíjas esetében 15% Szja-át és 18,5 % társadalombiztosítási járulékot kell vonni. A járulékot a NAV **10032000-06055819 számlájára** kell utalni. **(ez 1,5 %-kall több mint július 1-je előtt de jogosult lesz az álláskereső támogatásra.)**

költséghányad	szerződés összege	adóalap	szja 15%	Társadalombizt. jár. 18,5%	levonandó összesen	Nettó Összeg	Szociális és hj adó	MÁK-tól visszaigényelhető össz.
10 %-os	50000	45000	6750	8325	15075	34925	5850	55850
20%-os	50000	40000	6000	7400	13400	36600	5200	55200
30%	50000	35000	5250	6475	11725	38275	4550	54550
40%-os	50000	30000	4500	5550	10050	39950	3900	53900
50%-os	50000	25000	3750	4625	8375	41625	3250	53250